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Abstract (en)
[origin: WO8503319A1] An anchor plate for use in a groundanchoring system includes a flap (17) projecting rearwardly from a trailing edge (18)
of the plate (10), the flap (17) being retained in a cocked position inclined at a first angle ($g(u)1?) to the plate when the plate is engaged by the
driving rod (22) of a driving tool, and being released from its cocked position so that it lies at a second greater angle ($g(u)2?) to the plate (10) when
the rod (22) is withdrawn, the rear edge (24) of the flap (17) thereby engaging the side of the hole (25) to resist reverse upward movement of the
plate (10) and providing a fulcrum about which the plate pivots to a skew position.

Abstract (fr)
Une plaque d'ancre destinée à être utilisée dans un système d'ancrage au sol comprend un volet (17) faisant saillie vers l'arrière sur un bord de fuite
(18) de la plaque (10), le volet (17) étant retenu dans une position d'armement inclinée de manière à former un premier angle (1) avec la plaque
lorsque celle-ci est engagée par la tige (22) d'un outil d'enfoncement, et étant libéré de sa positon d'armement de manière à former un deuxième
angle plus important (2) avec la plaque (10) lorsque la tige (22) est retirée. Le bord arrière (24) du volet (17) s'engage par conséquent dans le côté
du trou (25) pour s'opposer au mouvement inverse montant de la plaque (10), formant un point d'appui autour duquel la plaque pivote pour assumer
une position oblique.
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